
ZÁPIS Z ČLENSKÉ SCHŮZE

KLUBU CHOVATELŮ SVATOBERNARDSKÝCH PSŮ ČR Z.S

BABIČČIN STATEK, LÍŠNICE U ŽAMBERKA, 2.3.2024

Schůze byla svolána předsedou KCHSBP ČR z.s., pozvánka vč. programu byla otištěna a rozeslána ve  
Zpravodaji KCHSBP ČR z.s. 1/2024 a zveřejněna na internetových stránkách KCHSBP ČR z.s. 

Účast dle prezenční listiny: 19 členů a 7 hostů.

01) ZAHÁJENÍ

Schůzi po ukončené prezentaci zahájil ve 14.04 hod. předseda klubu Milan Plundra. Schůzi prohlásil za 
usnášeníschopnou (přítomno 19 členů z 97). Předseda přivítal přítomné a ujal se vedení schůze.

02) SCHVÁLENÍ PROGRAMU

Byl přečten program ČS zveřejněný v pozvánce. Nebyl podán žádný návrh na jeho doplnění nebo úpravu. 

Program:

01. Zahájení

02. Schválení programu

03. Zapisovatel, ověřovatel zápisu

04. Volba mandátové a volební komise

05. Zpráva předsedy klubu 

06. Zpráva poradce chovu

07. Zpráva jednatelky

08. Zpráva pokladníka, schválení účetní závěrky za rok 2023

09. Zpráva Kontrolní komise

10. Předání cen za Top bernardýna 2023

11. Plánované klubové akce 2024 a 2025

12. Úprava podmínek chovnosti a bonitační karty

13. Zvýšení členských poplatků (od r. 2025)

14. Forma hlasování ve volbách (tajně, aklamací)

15. Volby 

16. Vyhlášení výsledků voleb

17. Diskuze

18. Usnesení

19. Závěr

Hlasování o programu schůze: pro: 19, proti: 0, zdržel se: 0. Program byl schválen.

03) ZAPISOVATEL, OVĚŘOVATEL ZÁPISU

Návrh: zapisovatel – Martina Hájková, ověřovatel – Jan Palička

Hlasování: pro: 19, proti: 0, zdržel se: 0. Návrh byl přijat.



04) VOLBA MANDÁTOVÉ A VOLEBNÍ KOMISE

Návrh z pléna: Mgr. Marie Dolinajcová, Zdeněk Havlíček, Iveta Novotná

Hlasování: pro: 19, proti: 0, zdržel se: 0. Návrh byl přijat.

05) ZPRÁVA PŘEDSEDY KLUBU 

Předseda informoval o fungování klubu, dobré ekonomice klubu a členství. Vyzdvihl zvyšující se kvalitu a 
úroveň tištěného Zpravodaje. Za potěšující označil úspěchy našich bernardýnů na výstavách, a také v 
závěrečných soutěžích. Na proti tomu při zvyšujícím se počtu zapsaných štěňat se nezvedá účast na 
výstavách. Přesto jsme na to v porovnání s ostatními zeměmi výborně a naši chovatelé stále prezentují 
plemeno ve výborném počtu. Předseda zmínil také uplynulé i nadcházející akce a s tím spojené povinnosti 
pro klub. Nově jsou pořádány tréninky na výstavy pod vedením J. Bendla a v plánu je také výcvik poslušnosti
pod vedením R. Brunclíkové. 

06) ZPRÁVA PORADCE CHOVU

Poradce chovu na úvod zmínil, že všechna přesná data o chovu jsou pravidelně zveřejňována ve Zpravodaji.
Informoval o zvyšujícím se počtu zapisovaných štěňat, zvyšujícím se počtu bonitovaných psů a zároveň o 
různé kvalitě od podprůměrných až po nadprůměrné jedince. Upozornil na velkou dostupnost informací, 
kterou náš klub poskytuje chovatelům. Kdy lze lehce dohledat informace nejen o rodičích, ale také dalších 
předcích a zároveň také potomstvu. Bohužel je stále nejčastějším kritériem výběru chovného páru co 
nejkratší vzdálenost ke krycímu psovi a co nejnižší cena za krytí. PCH zmínil důležitost importů pro náš chov
a zároveň jejich úskalí. 

Poradce chovu informoval o průměrném věku dožití bernardýnů a zmínil nejčastější onemocnění a příčiny 
úhynu. Poprosil chovatele, aby nezapomínali hlásit i tato data. 

07) ZPRÁVA JEDNATELKY

Jednatelka informovala přítomné, že k 2.3.2024 má klub 97 řádných členů (např. k 29.2.2020 měl klub 79 
členů). V současné době máme 4 členy ze zahraničí (2x SK, 1x NL, 1x IT). Začátkem roku je vždy nižší 
počet členů než je tomu ke konci roku. Mnoho zájemců vstupuje do klubu v průběhu celého roku a naopak je
členství nejčastěji ukončováno nezaplacením členského příspěvku na další rok.

08) ZPRÁVA POKLADNÍKA, SCHVÁLENÍ ÚČETNÍ ZÁVĚRKY ZA ROK 2023

Paní Dobruská seznámila podrobně přítomné se stavem finančních prostředků včetně pohybu na účtech. 
Zmínila výdaje a příjmy u akcí pořádaných klubem. 

Ve 14.49 h opustil místnost Jan Bendl.

Nakonec přednesla účetní závěrku za rok 2023 o jejímž schválení bylo hlasováno.

Hlasování: pro: 18, proti: 0, zdržel se: 0. Účetní závěrka za rok 2023 byla schválena.

Ve 14.54 h se vrátil zpět Jan Bendl.

09) ZPRÁVA KONTROLNÍ KOMISE

Předseda KK Josef Gerych informoval, že se schůzí výboru účastní vždy zástupce KK a že za celé čtyřleté 
volební období nebylo třeba, aby KK samostatně řešila nějaký případ.

10) VYHODNOCENÍ TOP BERNARDÝNA ROKU 2023

Předseda klubu předal ocenění majitelům nejlepších psů a fen v soutěži TOP bernardýn za rok 2023. Pro 
všech nejlepších 10 bernardýnů resp. pro jejich majitele byly připraveny a předány diplomy, kokardy a věcné 
ceny v podobě krmiva a barelu Brit.



11) PLÁNOVANÉ KLUBOVÉ AKCE 2024 A 2025

Předseda klubu informoval o plánovaných akcích na rok 2024. V tomto roce to budou opět tři výstavy klubu, 
dvě bonitace a případně tréninky. 

V roce 2025 náš klub bude slavit 80. výročí založení klubu. K této příležitosti bychom měli pořádat mimo jiné 
WUSB Show. Předseda informoval u zaslané žádosti o povolení pořádání akce na výstavní komisi ČMKU. 
Čekáme na odpověď. Předpokládaný termín WUSB show je květen 2025. 

12) ÚPRAVA PODMÍNEK CHOVNOSTI A BONITAČNÍ KARTY

Na podnět PCH dostali členové návrh úpravy bonitační karty a jednotlivé změny či úpravy byly vysvětleny a 
diskutovány. Dále byla navržena úprava podmínek chovnosti a tím spojena úprava bonitačního řádu.

Hlasování: pro: 19, proti: 0, zdržel se: 0. Návrh byl přijat.

13) ZVÝŠENÍ ČLENSKÝCH POPLATKŮ

Návrh předsedy klubu na zvýšení členských poplatku na 500 Kč / rok.

Hlasování: pro: 3, proti: 16, zdržel se: 0. Návrh nebyl přijat.

Návrh z pléna na zvýšení členských poplatků na 600 Kč / rok.

Hlasování: pro: 16, proti: 1, zdržel se: 2. Návrh byl přijat.

14) FORMA HLASOVÁNÍ VE VOLBÁCH (TAJNĚ, AKLAMACÍ)

Návrh předsedy: tajně

Hlasování: pro: 19, proti, 0, zdržel se: 0. Návrh byl přijat.

15) VOLBY

VOLBA VÝBORU

Na kandidátní listinu do výboru KCHSBP ČR z.s. byla uvedena tato jména (všichni se svou kandidaturou 
souhlasí):

Bendl Jan, Tovačovského 87/72, 293 01 Mladá Boleslav

Dobruská Jitka, Černá u Bohdanče 71, 533 41 Lázně Bohdaneč 

Hájková Martina, Potoční 13, 617 00 Brno

Nováková Gabriela, Žižkova 152, 282 01 Český Brod 

Plundra Milan, 564 01 Helvíkovice 30

Vávrová Iva, Dolní Třešňovec 6, 563 01 Lanškroun

Výsledky voleb:

Bendl Jan – 18  hlasů

Dobruská Jitka – 9 hlasů

Hájková Martina – 16 hlasů

Nováková Gabriela – 5 hlasů

Plundra Milan – 18 hlasů

Vávrová Iva – 17 hlasů



VOLBA PŘEDSEDY

Na kandidátní listinu volby předsedy KCHSBP ČR z.s. bylo  uvedeno jediné jméno (se svou kandidaturou 
souhlasí):

Plundra Milan, 564 01 Helvíkovice 30

Výsledky voleb:

Plundra Milan – 17 hlasů

VOLBA KONTROLNÍ KOMISE

Na kandidátní listinu do kontrolní komise KCHSBP ČR z.s. byla uvedena tato jména (všichni se svou 
kandidaturou souhlasí):

Brunclíková Renata, Kramolišova 49, 710 00 Slezská Ostrava 

Gerych Josef, 763 18 Trnava u Zlína 150 

Palička Jan, 503 33 Praskačka 68

Výsledky voleb:

Brunclíková Renata – 18 hlasů

Gerych Josef – 18 hlasů

Palička Jan – 18 hlasů

16) VYHLÁŠENÍ VÝSLEDKŮ VOLEB

Ve volbách do výboru klubu bylo odevzdáno 19 platných hlasovacích lístků. Do výboru KCHSBP ČR z.s. byli
zvoleni: Bendl Jan, Dobruská Jitka, Hájková Martina, Plundra Milan, Vávrová Iva

Ve volbě předsedy klubu bylo odevzdáno 17 platných hlasovacích lístku a 2 hlasovací lístky neplatné. 
Předsedou KCHSBP ČR z.s. byl zvolen: Plundra Milan

Ve volbách do kontrolní komise klubu bylo odevzdáno 19 platných hlasovacích lístků. Do kontrolní komise 
KCHSBP ČR z.s. byli zvoleni: Brunclíková Renata, Gerych Josef, Palička Jan

17) DISKUZE

18) USNESENÍ

Členská schůze vzala na vědomí: 

1. Zprávu předsedy

2.  Zprávu poradce chovu

3. Zprávu jednatelky

4. Zprávu pokladníka

5. Zprávu Kontrolní komise

Členská schůze schválila: 

1. Účetní závěrku za rok 2023
2. Úpravu podmínek chovnosti s platností od 3.3.2024
3. Úpravu bonitační karty s platností od 3.3.2024
4. Úpravu Bonitačního řádu KCHSBP ČR z.s. s platností od 3.3.2024
5. Zvýšení členských poplatků na 600 Kč / rok s platností od r. 2025



Členská schůze zvolila:
1. Členy výboru: Bendl Jan, Dobruská Jitka, Hájková Martina, Plundra Milan, Vávrová Iva
2. Předsedu: Plundra Milan
3. Členy kontrolní komise: Brunclíková Renata, Gerych Josef, Palička Jan

Členská schůze ukládá novému výboru KCHSBP ČR z.s. :
1. zajistit změnu zapsaných údajů do spolkového rejstříku (zápis nově zvolených členů do orgánů spolku,
výmaz členů, kteří po volbách již nejsou v orgánech spolku)
2. zveřejnit nově schválené úpravy bonitačního řádu, bonitační karty a podmínek chovnosti
3. zveřejnit zvýšení členských poplatků

Hlasování: pro: 19, proti, 0, zdržel se: 0. Návrh byl přijat.

19) ZÁVĚR

Schůze byla ukončena ve 17.02 hod.

Zapsala: Hájková Martina

Ověřil: Palička Jan


